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ORG.0012.1.5.2022 

Protokół nr 37/22 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się dnia 26 maja 2022 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice  

 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni, członkowie Komisji Rewizyjnej: Wiesław Kopacz, Janusz Matlak, Józef Pawlik, 

Jerzy Więcek, Roman Wrona, 

 Skarbnik Gminy, Pani Magdalena Mendrok, 

 Pan Marcin Jakubiec, inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej i Budownictwa 

Urzędu Gminy Buczkowice, 

 protokolant: Ewa Matera, inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy 

Buczkowice. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Analiza: 

1) sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gminy za rok 2021 oraz opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o tym sprawozdaniu,  

2) informacji o stanie mienia gminy Buczkowice, 

3) sprawozdania finansowego gminy Buczkowice za rok 2021. 

3. Wypracowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

4. Kontrola realizacji budżetu gminy w I kwartale 2022 roku. 

5. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek otworzył posiedzenie Komisji 

o godz. 9.05 i stwierdził prawomocność podejmowanych decyzji.  

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było pięciu członków Komisji (lista obecności 

załączona do protokołu). 

Ad 2. Analiza: 

 sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gminy za rok 2021 oraz opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o tym sprawozdaniu,  

 informacji o stanie mienia gminy Buczkowice, 

 sprawozdania finansowego gminy Buczkowice za rok 2021. 

 

Powyższe dokumenty radni otrzymali i przeanalizowali przed dniem posiedzenia. 

Skarbnik Gminy omówiła zagadnienia dotyczące wykonania budżetu gminy w 2021 roku. 
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Radny Więcek zapytał czy mamy dłużników podatkowych, którzy od dawna zalegają nam 

z dużymi opłatami. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że jest kilka takich firm. 

Radny Więcek zapytał czy nie ma możliwości egzekucji komorniczej. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zrobiliśmy wszystko co możliwe w tym zakresie – zadłużenie 

jest zabezpieczone, jednak nie ma możliwości jego ściągnięcia. 

Innych zapytań nie zgłoszono. 

Ad 3. Wypracowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

Radny Więcek przedstawił wniosek o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium 

w następującym brzmieniu: 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Buczkowice obradująca w dniu 26 maja 2022 r. w składzie: 

 

Jerzy Więcek – Przewodniczący Komisji, 

Janusz Matlak – Z-ca Przewodniczącego Komisji, 

Wiesław Kopacz – członek Komisji, 

Józef Pawlik – Członek Komisji, 

Roman Wrona – członek Komisji 

 

na podstawie przeprowadzonych w roku 2021 i 2022 kontroli wykonania budżetu gminy 

Buczkowice za rok 2021, po szczegółowym przeanalizowaniu: 

 materiałów źródłowych dotyczących wykonania budżetu,  

 sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gminy za rok 2021 oraz opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o tym sprawozdaniu,  

 informacji o stanie mienia gminy Buczkowice, 

 sprawozdania finansowego gminy Buczkowice za rok 2021, 

uznaje dane zawarte w przedmiotowych materiałach za prawidłowe i zgodne ze stanem 

faktycznym oraz uchwałami Rady Gminy dotyczącymi budżetu gminy na rok 2021.  

         

W związku z powyższym Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielnie Wójtowi Gminy 

Buczkowice absolutorium. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał przedstawiony wniosek pod głosowanie. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie (5 głosów „za”). Podpisany wniosek stanowi załącznik 

do protokołu. 

Ad 4. Kontrola realizacji budżetu gminy w I kwartale 2022 roku. 

Radni przeanalizowali dokumenty źródłowe dotyczące wykonania budżetu w kontrolowanym 

okresie.  

Radny Więcek zauważył poprawę w opisywaniu faktur, jednak podkreślił, że nadal zdarzają 

się takie, na których napisane jest tylko „zgodnie z zamówieniem” – i poprosił o zadbanie 

o dokładniejsze specyfikowanie wydatków na fakturach. Następnie Radny zapytał czy gmina 

jest jeszcze właścicielem jakichś przepompowni, czy też wszystkie przekazano już Aqiue. 
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Pan Jakubiec powiedział, że jesteśmy właścicielem nowych urządzeń kanalizacyjnych, gdzie 

nie skończyła się jeszcze trwałość projektu oraz części starych - przed ich przekazaniem 

musimy uregulować kwestie dojazdowe (udało się to załatwić w Kalnej, w Buczkowicach 

i Rybarzowicach jesteśmy w trakcie załatwiania służebności do dwóch przepompowni – 

mamy nadzieję na ich przekazanie końcem roku – lub początkiem przyszłego). 

Radny Pawlik zapytał co z przepompownią na Łodygowskiej. 

Pan Jakubiec wyjaśnił, że znajduje się ona na naszym terenie i została już przekazana Aquie.  

Radny Więcek zapytał czego dotyczyła faktura związana z utrzymaniem drożności. 

Pan Jakubiec wyjaśnił, że w czasie opadów zapchał się przepust na ul. Wilkowskiej, strażacy 

nie byli w stanie przebić się tak by go nie zniszczyć więc musieliśmy zlecić wyczyszczenie 

specjalistycznej firmie. 

Radny Więcek zapytał czy przekazaliśmy już Aquie wszystkie kolektory. 

Pan Jakubiec powiedział, że ok. 20% jest jeszcze nasze – plus sieć wodociągowa (trwałość 

projektu). 

Radny Więcek zapytał czy remonty pozimowe zostały już zakończone. 

Pan Jakubiec odpowiedział twierdząco, dodając, że z uwagi na koszty (prawie 100% 

podwyżki) zostały one w tym roku mocno okrojone. 

Radny Wrona zapytał ile lat płacimy już za dzierżawę terenu, po którym przebiegają ścieżki 

rowerowe. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że opłacono już drugą turę dzierżaw. 

Radny Matlak zapytał jakiego rejonu dotyczy opłata 18 tys. zł za wyłączenie gruntów 

z produkcji leśnej. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że chodzi o tereny zajęte pod ścieżkę rowerową. 

Radny Więcek zapytał jak wygląda kwestia kosztów jeśli chodzi o energię elektryczną i gaz - 

czy mamy jakieś „bonusy” oraz czy aktualna sytuacja anulowała poprzednie umowy. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że gaz do szkół dostarczany jest na podstawie starych umów 

(obowiązują do końca 2023 roku), w przedszkolach zapłaciliśmy prawie 300% więcej, jednak 

zwróciliśmy się o zwrot (można się o to starać w odniesieniu do przedszkoli, bibliotek, 

ośrodków kultury i pomocy społecznej) – został uwzględniony i będzie odliczony 

z następnych faktur (nie dotyczy to urzędu gminy). 

Radny Więcek zapytał czy wiadomo coś odnośnie wniosku na budowę sali gimnastycznej 

w Kalnej. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że nie ma jeszcze rozstrzygnięcia – powinno być do końca 

miesiąca. 
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Radny Wrona zapytał ile płaciliśmy za gaz w przedszkolu przed podwyżką cen, a ile teraz. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że płaciliśmy ok. 5 tys. zł – po podwyżce dostaliśmy fakturę na 

ok. 16 tys. zł. 

Radny Matlak zapytał czy przed budową ścieżki rowerowej również płaciliśmy za 

wyłączenie z produkcji leśnej obszarów, na których wcześniej były drogi (70% ścieżki). 

Skarbnik Gminy odpowiedziała twierdząco, wyjaśniając, że podstawą opłat są decyzje 

z 2016 roku. 

Radny Więcek zapytał czego dotyczy opłata odprowadzana do Wód Polskich (2800 zł). 

Skarbnik Gminy powiedziała, że jest to opłata za dzierżawę terenów pod ścieżką rowerową. 

Radny Więcek zapytał czy nie ma możliwości wykupienia tych terenów. 

Radny Pawlik powiedział, że z ustawy wynika, że jest on własnością Wód Polskich. 

Radny Wrona przekazał, że wśród właścicieli działek, po których przebiega ścieżka 

pojawiają się głosy sprzeciwu wobec kolejnego okresu dzierżawy. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że podejmujemy starania mające na celu wykupienie terenu 

pod ścieżką. 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

Ad 5. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Ustalono termin następnego posiedzenia Komisji na 10 czerwca (godz. 9.00). 

Ad 6. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie o godz. 10.35. 

Protokół podpisano w dniu 10 czerwca 2022 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek:   …………………………………….. 

 

Członkowie Komisji: 

 

Radny Wiesław Kopacz  …………………………………….. 
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Radny Józef Pawlik  …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

Protokołowała: inspektor, Ewa Matera  



      Buczkowice, dnia 26 maja 2022 r. 

ORG.0012.1.5.2022 

 

RADA GMINY BUCZKOWICE 

 

 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Buczkowice obradująca w dniu 26 maja 2022 r. w składzie: 

 

Jerzy Więcek – Przewodniczący Komisji, 

Janusz Matlak – Z-ca Przewodniczącego Komisji, 

Wiesław Kopacz – członek Komisji, 

Józef Pawlik – Członek Komisji, 

Roman Wrona – członek Komisji 

 

na podstawie przeprowadzonych w roku 2021 i 2022 kontroli wykonania budżetu gminy 

Buczkowice za rok 2021, po szczegółowym przeanalizowaniu: 

 materiałów źródłowych dotyczących wykonania budżetu,  

 sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gminy za rok 2021 oraz opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o tym sprawozdaniu,  

 informacji o stanie mienia gminy Buczkowice, 

 sprawozdania finansowego gminy Buczkowice za rok 2021, 

uznaje dane zawarte w przedmiotowych materiałach za prawidłowe i zgodne ze stanem 

faktycznym oraz uchwałami Rady Gminy dotyczącymi budżetu gminy na rok 2021.  

         

W związku z powyższym Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielnie Wójtowi Gminy 

Buczkowice absolutorium. 

 

Komisja obradowała w niepełnym składzie. Obecnych było pięciu z sześciu członków Komisji. 

Wszyscy członkowie Komisji obecni na posiedzeniu, w głosowaniu jawnym, opowiedzieli się 

za udzieleniem absolutorium. 

      

Radny Jerzy Więcek: ……………………………….. 

Radny Wiesław Kopacz: ………………………………... 

Radny Janusz Matlak: …………………………………... 

Radny Józef Pawlik: …………………………………... 

Radny Roman Wrona: …………………………………... 




